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KOHTLA-JÄRVE SLAAVI PÕHIKOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL nr. 1-2/5 

Kohtla-Järve                                                                                                              27.08.2024.a 

Hoolekogu koosoleku algus: 17.30 
Hoolekogu koosoleku lõpp: 19.45 
 
Hoolekogu koosoleku juhataja: Anna Pivneva, hoolekogu esimees 
Hoolekogu koosoleku protokollis: Veroonika Shirokova, hoolekogu liige 
 
Hoolekogu koosoleku töös osales 9 liiget: Julia Krjatalova, Yuliya Salmina, Veroonika Shirokova, 
Anna Pivneva, Karina Andrejeva, Tatjana Orlova, Marina Vassiljeva, Roman Špitšikov, Jekaterina 
Sizova 
Hoolekogu kutsutud: Svetlana Vladimirova, Julia Kropatševa 
 
 
Kinnitatud päevakord: 
 

1. 2023.-2024.õa töötulemuste ja ülesannete täitmise aruande läbiarutamine ja ettepanekute 
tegemine kooli juhtkonnale kooli õppe- ja kasvatustegevuse parandamiseks 

2. Kooli uueks õppeaastaks valmidus 
3. Õpilaste arvu suurenemine klassides 
4. Hoolekogu 2023.-2024. õppeaasta tegevuse aruanne 
5. Varia 

 
 
 

1. 2023.-2024.õa töötulemuste ja ülesannete täitmise aruande läbiarutamine ja 
ettepanekute tegemine kooli juhtkonnale kooli õppe- ja kasvatustegevuse parandamiseks 
 

Julia Kropatševa (õppejuht) rääkis kuidas läks eelmise aasta, tutvustas õpilaste õppeedukust, 

tasemetööde tulemusi. Tähtis oli näha, et kõrgemate hinnega õpilaste arv on kolme aastaga tõusnud. 

Huvi hariduse vastu läheb suuremaks. Õpilased hakkavad rohkem õppima III trimestril, et saada 

parem aasta hinne. Vajalik on jätkata fookust õpilaste individuaalse toetamisele, et tõsta veelgi väga 

heade ja heade õpitulemuste osakaalu ning vähendada madalate hinnetega õpilaste arvu. 

Julia Kropatševa tõi ka olulisemad järeldused: 

a) Arvestades üldisi trende, on oluline, et kool keskenduks jätkuvalt individuaalse toetamise 

meetmetele, et tõsta õppeedukust. Kuigi kõrgema hindega õpilaste osakaalu kasv on julgustav, on 
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eesmärgiks seatud, et veelgi suurem osa õpilastest saavutaks head tulemused  ning madalamate 

hinnete osakaal väheneks. 

b) Kool peaks rakendama rohkem diferentseeritud õpet, mille käigus suunatakse täiendavat 

tähelepanu õpilaste individuaalsetele vajadustele ja õpiraskustele. Jätkata regulaarsete 

järeleaitamistundide, akadeemiliste tugigruppe ning individuaalseid õppekavu nendele, kes vajavad 

suuremat tuge. 

Järgmiseks punktiks oli eesti keele ja matemaatika tasemetööde tulemusi. Eesti keele tulemusi on 

lihtsam võrrelda, sest neid esitatakse protsentides. Matemaatikas tuuakse esile ainult omandatud 

teadmisi ja oskusi. Üldine pilt nii matemaatika kui ka eesti keelega on langustrendis. Kool näeb seal 

mitu probleemi: esiteks, lapsed pidevalt ei käi koolis (kui ei ole tõsist mõjuvat põhjust); teiseks, 

õpetamise metoodika ei nõua teatud valemite pähe õppimist, mis omakorda vähendab matemaatikast 

aru saamist. Tegelikult, matemaatika eksamiga oli probleem kõikides koolides mööda Eestit. 

 

 2. Kooli uueks õppeaastaks valmidus 

Svetlana Vladimirova (direktor) rääkis, et kool on uueks kooliaastaks valmis. On leitud kõik õpetajad. 

Need  õpetajad, kellel on eesti keeles B2 olemas ning nemad ei õpeta eesti keeles, jätkavad oma tööd. 

Kuus õpetajad, kellel on B1, tulid tagasi ning on nõus eesti keelt vajalikult tasemele sooritada. Need, 

kes õpetavad eesti keeles, on olemas vastav kvalifikatsioon ning C1 või eesti keel on emakeel. 

Puuduvad ainult tugipersonaal (logopeed, psühholoog). Antud probleem on ka teistes koolides. 

Kokku on 377 õpilast, 24 klassi komplekti. Klassi täituvus on 15,7. Õpetajaid on kokku 39 ning 

ülejäänud personaal ja spetsialistid (sh direktor ja õppejuht) on 31. Kõikides klassides on olemas 

klassijuhatajad. Samamoodi on kokku kolm trimestrid, viis koolivaheaega. Kevadine vaheaeg on 

natuke muutunud, sest on nihutatud 9nda klasside eksamite aegu. 

Avaaktus toimub 2.09 kell 10.00 õues (kui on hea ilm), klassides kui vihmane. Õppetöö algab 3.st 

septembrist tunniplaani järgi, toitlustamine sööklas.  

 

3. Õpilaste arvu suurenemine klassides 

Uuel aastal on vaja uuesti taotleda võimalust suurendada õpilaste arvu klassides, kus on HEV 

õpilased. Sellises komplektis klassid juba toimivad. Need on järgmised klassid: 2.D – 12 õpilast; 7.A 

– 25 õpilast; 6.D – 7 õpilast; 8.D – 7 õpilast. 

Otsus: kinnitada õpilaste arv klassides suurendamist 2024.-2025. õppeaastaks. 
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Hääletamine: poolt 9, vastu 0, erapooletud 0. 

 

4. Hoolekogu 2023.-2024. õppeaasta tegevuse aruanne 

Anna Pivneva (hoolekogu esimees) tegi eelmise aasta aruannet. 2023-2024 õppeaastal töötas 

Hoolekogu plaanipäraselt, lähtudes oma töös iga-aastaselt koostatud tööplaanist ning päevakorrast, 

mida omab iga HK liige enne iga koosoleku toimumist. Hoolekogu koosseisuga liitusid uued liikmed 

ning koosseis tervikuna on aktiivne, huvitatud koolielust ja on valmis koostööks nii omavahel, kui ka 

kooliga. Planeeritud tegevusi õnnestus ellu viia. 

Kokkuvõte: 

2023-2024 õppeaastal Kohtla-Järve Slaavi Põhikool on oma tegevuses endiselt edukas, kiire ja 

ettevõtlik. Liigub eesmärkide poole sihikindlalt, kasutades olemasolevaid ressursse strateegiliselt ja 

läbimõeldult ning otsib ka uusi võimalusi arenguks.  

- Edukalt viiakse läbi muudatusi;  

- Kooli juhtkond annab endast parima probleemide lahendamisel, informatsiooni vastuvõtmisel 
ja murekohtadega tegelemisel; 

- Informatsioon kooli juhtkonna ja Hoolekogu liikmete vahel liigub väga hästi. Koosolekud 
toimusid regulaarselt, koolijuhtkond oli abiks ning tagas Hoolekogu järjepidevat tegutsemist. 

 

Otsus: kinnitada aruannet. 

Hääletamine: poolt 9, vastu 0, erapooletud 0. 

 

4. Varia 

4.1. Hoolekogu koosseis 2024.-2025.õa 

Nagu alati, uuel aastal uuendatakse hoolekogu koosseisu. Osad inimesed läksid ära. Kooli 

üldkoosolekul antakse informatsiooni, et soovi korral võib hoolekogu liikmeks saada. Uus koosseis 

kinnitatakse Linnavalitsuse poolt ning tuleb kokku oktoobris. 

 4.2. Lastevanemate üldkoosolek 05.september 2024 

Lastevanemate koosolek toimub 05.09 kell 17.30. On kutsustud abilinnapea Alevtina Jermakova 

koolide reorganiseerimisest rääkima. Olete kõik oodatud. 

 4.3 Toitlustamine - 01.09.-31.09.2024 - 1,40 eurot 
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Alates septembrist on toitlustamine 1,40 eurot. Selle rahaga kooli söökla võimaldab õpilastele head 

ja maitsvat toitu. Pikapäeva rühmadele pakutakse ka lisatoitlustamist, aga see maksab 1 eurot. 

Lastevanemad soovi korral saavad maksta kooli arveldusarvele. 

4.4. Järgmine koosolek 

Järgmine koosolek on planeeritav septembris. Kuupäev selgub hiljem. 

 

/allakirjutatud digitaalselt/     /allakirjutatud digitaalselt/ 

Anna Pivneva       Veroonika Shirokova  

Hoolekogu esimees      Protokollija 


